

Еженедельник новостей МДС, 18 - 24 февраля 2019 г.

IBC Weekly News, February 18 - 24, 2019

19 февраля

МДС провел [пресс-конференцию](#) «Открытое обращение недропользователей к руководству страны в связи с решениями Совета безопасности 30 января 2019 года».

Председатель НБКР [обсудил с представителями бизнес-сообщества](#) планы на 2019 год, объявленный Президентом КР Годом развития регионов и цифровизации.

20 февраля

Министерство труда и соцразвития КР в партнерстве с Международной организацией труда провели [трехстороннюю конференцию](#), посвященную **100-летию МОТ**.

21 февраля

Исполнительный директор МДС принял участие во [встрече, организованной АБР](#), по решению вопросов бизнес-среды путем **диверсификации экономики**.

Правление МДС рассмотрело отчет за январь и текущие вопросы ассоциации.

Круглый стол **по креативным индустриям** обсудил формирование новой модели экономики КР.

22-24 февраля

Участники выездного [заседания Совета по развитию бизнеса и предпринимательства](#) при Торага ЖК КР утвердили годовую повестку. Решено создать консультативную группу при Совете.

Встречи с членами МДС

21 февраля

С ФАО «Пласформ Амбалаж Санайи ве Тиджарет А.Ш.» рассмотрели вопрос [продления налоговых льгот](#) для субъектов СЭЗ «Бишкек» и последствия их отсутствия.

С Представительством по торговле Посольства Турции в КР обсудили [программы делегаций покупателей](#) в рамках ряда выставок в Турции.

February 19

IBC held a [press conference](#) "Open appeal of subsoil users to the country's leaders in connection with the decisions of the Security Council on January 30, 2019."

The NBKR Chairman [discussed with the business community](#) plans for 2019, declared by the President as the Year of Regional Development and Digitalization.

February 20

The Ministry of Labor and Social in partnership with the International Labor Organization held a [tripartite conference](#) dedicated to the **100th anniversary of the ILO**.

February 21

IBC Executive Director took part in a [meeting with the ADB mission](#) to discuss how issues regarding the business environment could be solved through **diversification of the economy**.

The **IBC Board** reviewed the IBC report for January and current issues of the association.

A roundtable **on creative industries** discussed the formation of a new model of Kyrgyzstan's economy.

February 22-24

The participants of the [meeting of the Business Development and Entrepreneurship Council](#) under the Parliament Speaker approved the annual agenda and decided to create an advisory group to the Council.

Meetings with IBC members

February 21

Representatives of IBC and **Plasform Ambalaj Sanayi Ve Ticaret A.S.** discussed [tax benefits](#) for Bishkek FEZ entities and the consequences in their absence.

With the Trade Office of the **Embassy of Turkey** in the Kyrgyz Republic, the [programs of customer delegations](#) at exhibitions in Turkey were discussed.

Объявления

Приглашаем принять участие в работе 10-го горно-геологического форума [МАЙНЕКС Казахстан](#), который состоится 2-4 апреля в Астане. Форум обсудит регулирование в сфере недропользования.

Announcements

We invite you to take part in the 10th mining and geological forum [MINEX Kazakhstan](#) to be held on April 2-4 in Astana. The forum will focus on regulation in the field of subsoil use.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) of the most important changes in Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [еженедельный дайджест СМИ](#) по экономике, бизнесу и инвестициям.

Weekly media digest

IBC presents you a weekly [media digest](#) on economy, business and investment.

События на 25 февраля - 1 марта

25 февраля в 15.00 в Большом зале Минэкономики пройдет церемония награждения победителей **конкурса на соискание Премий КР по качеству**.

26 февраля в «Хаятт Ридженси Бишкек» состоится [заседание Инвестсовета](#) при ПКР в рамках **Форума по цифровой трансформации**.

Events for February 25 - March 1

On February 25, the Economy Ministry will host an award ceremony for the winners of the **quality awards competition** of the Kyrgyz Republic. Beginning at 3pm.

On February 26, an [Investment Council meeting](#) as part of the **Digital Transformation Forum** to be held at Hyatt Regency Bishkek.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.